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Protokół nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RM, 

które odbyło się w dn. 20 sierpnia 2019 r.  

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Posiedzenie komisji otworzyła o godz. 9 jej przewodnicząca, radna Ewa 

Szymańska w obecności dwojga członków komisji (Olech Raddatz, Katarzyna 

Karwat), co stanowiło kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Obecni byli również burmistrz Koronowa Patryk Mikołajewski oraz dyrektor Miejsko-

Gminnego Zespołu Edukacji Ewa Chytła. Przewodnicząca przedstawiła porządek 

obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Burmistrza Koronowa na temat inwestycji „Rozbudowa Szkoły 

Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim”. 

3. Kontrola postępowania wyłonienia wykonawcy projektu na budowę krytej 

pływalni w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z nieobecnością sekretarza komisji, radnej Elżbiety Mojzesowicz, 

przewodnicząca poprosiła o protokołowanie obrad radną Katarzynę Karwat. 

Przewodnicząca komisji zwróciła się do burmistrza Koronowa z  wnioskiem o 

przygotowanie informacji o zaświadczeniach, dotyczących uprawnień do jazdy 

samochodami – czy posiadają je burmistrz i jego zastępcy, sekretarz gminy 

oraz skarbnik, czy korzystali z delegacji (i w związku z tym powinni takie 

zaświadczenia posiadać) za okres od listopada 2018 do końca lipca 2019. 

Burmistrz Patryk Mikołajewski poprosił o złożenie stosownego wniosku na 

piśmie, zadeklarował również, że odpowiedź zostanie przygotowana 

całościowo, uwzględniając także poprzednią kadencję władz.  

 

Ad. 2 

Informacje na temat inwestycji „”Rozbudowa Szkoły Podstawowej w 

Wierzchucinie Królewskim” 

 Na komisję przybyli Piotr Kazimierski, zastępca burmistrza Koronowa i 

Jolanta Dombrowska-Chmielek, kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania 

Przestrzennego UM i Elżbieta Szalska, inspektor do spraw zamówień 

publicznych 



P. Kazimierski: - Na chwilę obecną, koszt rozbudowy szkoły w Wierzchucinie, 

szacowany na 5 milionów złotych, wzrośnie do około 7 milionów. Na dobrą 

sprawę zamiast tak kosztownej inwestycji, mógłby jednak wystarczyć 

kompleksowy remont istniejących aktualnie budynków, co pozwoliłoby 

zamknąć się w znacznie niższej kwocie. W tej sprawie będą jeszcze 

prowadzone rozmowy z projektantem. Pod uwagę należy wziąć zwłaszcza 

fakt, że w najbliższym czasie nie przybędzie w Wierzchucinie tyle dzieci, żeby 

zapełnić dwa budynki. Miałoby to może sens, gdyby jeszcze istniały gimnazja, 

ale teraz, po reformie systemu edukacji, dwa oddzielne budynki nie są 

konieczne. Dodatkowy obiekt nie byłby wykorzystywany w pełni, a tylko 

generował dodatkowe kosztu utrzymania. 

 

Ad. 3 

              Kontrola postępowania wyłonienia wykonawcy projektu na budowę krytej 

pływalni w Koronowie. 

 J. Dombrowska-Chmielek: - Postępowanie zakończyło się sporządzeniem 

dokumentacji o uzyskaniem pozwolenia na budowę krytej pływalni w Koronowie. 

 O. Raddatz: - Czy miały być sale do rehabilitacji? 

 E. Szalska: - W pierwszej wersji zapytania ofertowego nie było sal 

rehabilitacyjnych ani kręgielni. W 2017 roku wpłynęła jedna oferta na sporządzenie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na kwotę 89 tys. 970 zł. Umowę podpisano 

14 grudnia 2017. 5 stycznia 2018 przedstawiono koncepcję programu 

funkcjonowania obiektu. 

 J. Dombrowska-Chmielek: Można by rozważyć wykorzystanie kondygnacji na 

rozszerzenie funkcji obiektu na przykład o sauny, jacuzzi, kręgielnię, gabinety 

rehabilitacji, strefę socjalną, poczekalnię i basen dla dzieci. Podczas kolejnych 

spotkań poczyniono ustalenia, dotyczące warunków współpracy z biurem 

projektowym. Ostatecznie uwzględniono rozszerzenie funkcji budynku. Kwota za 

dokumentację wzrosła do 149 tys 136 zł brutto. Termin realizacji przedłużono do 30 

września 2018. Dokumentacja jest gotowa. Podpisano tez aneks, w którym 

dopuszczono dwie płatności. Pozwolenie na budowę zostało wydanie 27 marca 

2019. Koszt całej inwestycji brutto obliczono na 15 milionów 531 tysięcy 365 złotych, 

uwzględniając 3 mln dofinansowania.  

P. Kazimierski: - Projekt zakłada budowę basenu o czterech torach. Nie jest to 

rentowne, biorąc pod uwagę choćby liczebność dzieci w klasach, średnio po 30 osób. 

Na utrzymanie obiektu szacunkowo potrzeba ok. 1,5 mln zł, co przy dochodach 

własnych gminy rzędu 4,5 mln stawia zasadność tej inwestycji pod znakiem 

zapytania.  

Przewodnicząca komisji złożyła wniosek o sporządzenie listy projektów z ostatnich 

pięciu lat, które nie zostały zrealizowane. Zostanie ona przedstawiona podczas 

wspólnego posiedzenia komisji RM.  



  

Ad. 4 

 Sprawy bieżące 

 - zasygnalizowana wcześniej kwestia delegacji zarządu i uprawnień do 

prowadzenia samochodu osobowego 

 - reorganizacje wydziałów w Urzędzie Miejskim 

 P. Mikołajewski: Biuro Rady Miejskiej wchodzi w skład Wydziału 

Organizacyjnego, tak było, więc tak może i powinno funkcjonować w dalszym ciągu. 

Będzie natomiast kierownik Biura RM. 

 - członkom komisji przedstawiono raport z realizacji Programu Ochrony 

Środowiska (w załączniku). 

 Ad. 5 

 W związku w wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca Ewa 

Szymańska zakończyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła    Przewodnicząca Komisji  

radna Katarzyna Karwat   /-/ Ewa Szymańska 

 


